

# **COLONEL S. POUDRIER, CD**

**DIRECTOR STRATEGIC SUSTAINMENT AND  
READINESS**



Col Simon Poudrier enrolled as a logistics officer in the Canadian Armed Forces (CAF) in 1993. He pursued his schooling at the Royal Military College Saint-Jean (RMC) Saint-Jean, the Royal Military College of Canada (RMC) Kingston and the Canadian Forces College. He recently graduated from the Eisenhower School of National Security and Resource Strategy, part of the National Defence University in Washington District of Columbia where he completed a Masters of Science in Strategic Resource Strategy.

Col Poudrier served with the fighters in Cold Lake, with the tactical helicopters in Québec city, with NORAD in North Bay, and with Assistant Deputy Minister (Materiel) and the United States Security Assistant Command, in Pennsylvania. He completed multiple tours in Ottawa as Project Director, Career Manager and with the Chief of Force Development. He Commanded the Logistics and Engineering Branch of the 14 Wing Long Range Patrol and Rescue, Nova Scotia.

Col Poudrier has enjoyed numerous international work experiences in Ex-Yougoslavia, Haiti, the United States of America, the United Arab Emirates and in Kosovo.

Col Poudrier is now the director strategic sustainment and readiness with the chief of defence's strategic joint staff.

# **COLONEL S. POUDRIER, CD**

**DIRECTEUR MAINTIEN EN PUISSANCE  
STRATÉGIQUE ET DISPONIBILITÉ  
OPÉRATIONNELLE**



Col Simon Poudrier a rejoint les Forces en tant qu'Officier de Logistique en 1993. Il a poursuivi ses études au Collège Militaire Royal de St-Jean (CMR) Saint-Jean, au Collège militaire royal du Canada (CMR) Kingston, et au Collège des Forces canadiennes. Il a récemment gradué de la Eisenhower School of National Security and Resource Strategy, de la National Defence University à Washington D.C. où il a complété une maîtrise en Science, Strategic Resource Strategy.

Col Poudrier a servi avec les avions chasseurs à Cold Lake, avec les hélicoptères tactiques à Québec, avec le NORAD à North Bay, avec le Sous-Ministre Adjoint (Matériel) et le United States Security Assistant Command, en Pennsylvanie. Il a complété multiples tours à Ottawa comme directeur de projet, gérant de carrière et avec le Chef du développement de la force. Il a commandé la Branche de logistique et d'ingénierie de la 14<sup>e</sup> Escadre, Patrouille de longue portée et recherche et sauvetage, en Nouvelle-Écosse.

Col Poudrier a profité de plusieurs expériences de travail à l'international en Ex-Yougoslavie, à Haïti, aux États-unis d'Amérique, aux Émirats arabes unis et au Kosovo.

Col Poudrier est maintenant le Directeur maintien en puissance stratégique et disponibilité opérationnelle avec l'État-major interarmées stratégique du Chef d'État-major de la défense.